
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ KOMISE

Termín a místo zasedání
Úterý 24. 11.2020,17:00, zasedací místnost radnice MČ Brno-Líšeň

Přítomni členové
Mgr. Tomáš Jager (předseda komise), Iveta Kolářová, Ing. Jaromír Talpa

Nepřítomni členové
Hana Sosíková, Ing. Bronislav Horák, Mgr. Hana Freibergová
Host: Ing. Iva Kremitovská

Program jednání
1. Zahájení, prezenční listina, program jednání
2. Jednací řád komisí RMČ Brno-Líšeň, platný od 5.11. 2020
3. Žádost o změnu v rozpočtu dotace, PS Hády, host Mgr. Zdeněk Humpolík
4. Žádost o změnu v rozpočtu dotace LMŠ Mariánka (Mgr. Klára Krchňavá)
5. Informace ze školství MČ Brno-Líšeň: T mobile - karty pro děti, Poskytování 

ošetřovného, Funkční období školské rady, Jednotný postup pro nařizování karantény, 
Věkové rozložení dětí v MŠ

6. Diskuze
7. Závěr

Adl) zahájení, prezenční listina
Jednání bylo zahájeno v 17.00 hodin.
Program byl jednomyslně schválen 3 členy komise (3 nepřítomni). Komise není usnášení 
schopná.

Ad2) Jednací řád
Členové komise berou na vědomí a svým podpisem stvrzují nový platný Jednací řád RMČ 
Brno-Líšeň s účinností od 5. 11. 2020

Výsledek hlasování školské komise: Pro 3 Proti 0 Zdržel se 0

Ad3) PS Hády - žádost o změnu v rozpočtu dotace
PS funguje cca 30 roků (od vzniku ZŠ Masarova) a má asi 100 členů. 30 dospělých (vedoucí, 
aktivní rodiče a příznivci) a 70 dětí vesměs z MČ Brno-Líšeň. Čtyři družiny se střídají 3x 
v týdnu v klubovně (unimobuňka u ZŠ Masarova). Původní dotaci 26 tis. Kč by rádi využili na 
letošní setkání - vánoční besídku (výlet na Hády, zdobení vánočního stromku), bude-li to 
možné a v souladu s opatřením v důsledku Coronavirové nákazy. Další možnosti - nákup 
mobilního přenosného plátna a podpůrného materiálu (hrábě, košťata) a pro činnost 
v klubovně (výtvarný a papírnický materiál). Přesný seznam Mgr. Humpolík dodá předsedovi 
komise p. Jagerovi.

Výsledek hlasování školské komise: Pro 3 Proti 0 Zdržel se 0



Ad4) Žádost o změnu v rozpočtu dotace LMŠ Mariánka (Mgr. Klára Krchňavá)
Školská komise podpoří žádost LŠ o změnu využití příspěvku na dopravu v celkové částce 
3500,- Kč na nákup prostředků pro zajištění hygieny provozu LŠ (jednorázové rukavice, 
stojany na dezinfekce, dezinfekční prostředky.)

Úkol: Pan předseda Jager se pokusí zjistit, kolik dětí se v průběhu měsíců září- listopad fyzicky 
navštěvuje LŠ Mariánka na Samotách.

Výsledek hlasování školské komise: Pro3 Proti 0 Zdržel se 0

Ad5) Informace ze školství
Ing. Kremitovská upřesnila

nabídku T- Mobilu pro distanční výuku dětí ZŠ. Jedná se o připojení linek, nikoliv o 
karty. Nabídku připojení využily asi 2 školy v Líšni.
ZŠ Novolíšeňská přijala od pojišťovny Kooperativa 20 ks PC za účelem distanční výuky 
dětí.
Nadace Veronika nabídla školám v JMK stromky hrušní v akci „Hrušně do škol". 
Líšeňské školy a školky se aktivně zapojily.
Mimořádná dotace 20 tis pro příspěvkové organizace předškolního a školního 

zařízení v rámci Covidového opatření byla již organizacím zaslána na účet.
Havarijní stav střechy budovy klášter na Šimáčkově ulici znemožňuje žákům Zdravotní 
evangelické školy výuku. Hledají náhradní prostory.

ŠK bere na vědomí informace z MČ.

Ad6) Diskuze
Pan předseda navrhl termíny setkání členů školské komise v první polovině roku 2021.
19.1. / 16.2. / 23.3. / 27.4. / 25.5. / 22.6.
Návrh byl přijat, pokud bude z organizačních důvodů třeba, členové souhlasí s mimořádným 
termínem pro jednání školské komise.

Ad7)Závěr
Jednání bylo ukončeno v 17.55. hod. Příští setkání je plánováno v úterý 15.12.2020.
Místo a čas: Zasedací místnost v 17:00 
Zapsal Mgr. Tomáš Jager
Kontrola Iveta Kolářová
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